
Forslag nr.2 
 
Bommene på vores veje. 
 
Bestyrelsen vil gerne have en snak på generalforsamlingen ang. de 2 vejbomme vi 
har: 
 
Skal vi beholde dem?? 
Hvis vi beholder dem, skal de så være låst om vinteren evt. skal alle medlemmer 
have muligheden for at få en nøgle til låsen. 
Skal vi ændre vores regler, hvor der står at de skal lukkes efter ind og udkørsel  
(Ordensreglerne str.20) 
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